
Referat styremøte i OTO onsdag 13. september 2023, kl. 19.00 hos Børre. 

 

Tilstede: Jannicke, Karin, Gløer, Roar, Børre, Stig, Johnny og Terje. 

 

Forfall: Ingen 

 

Saksliste: 

 

1. Referat forrige styremøte. 

 Ingen kommentarer, ok. 

 

2.   Info fra komiteer, økonomi, aktiviteter til nå fremover. 

 - Roar (Løp/Tur-O) 

  Orienterte om KM lang på Skrim med kommentarer fra Johnny. 

  Utfordrende å arrangere, lite logistikk og mye kan/kunne gå galt. 

  Tur-O, all parkering må godkjennes av grunneier, så lenge det ikke er offentlig. 

 - Gløer og Karin (Økonomi/budsjett) 

  Orienterte og vi er i balanse, Bra. 

 - Børre (Kartsituasjon/kartplan/VDG)(Bestillinger Tur-O) 

  Kartsituasjon ok, VDG sendes berørte parter når aktivitet er klart. 

 - Jannicke (Sport) 

Trening som tidligere år. Samling 18. og 19. november, samt medlemsmøte 

5.10.  

Årsavslutning med Bovling og Pissa den 21.12. 

 - Stig (Rekrutt/Stolpejakt) 

  Utfordrende med rekruttarbeid. Stolpejakt bør utgå neste år. 

  Infobrosjyre – presentasjon av OTO klar til sesongen -24. 

3. Innkommet post / innmeldte saker 

 - Henvendelse tur O på Skrim, se annet aktuelt. 

 

4. Annet 

- Medlemsmøte 5. oktober! Program info! 

 Agenda for dagen er: kl. 18.00 til 19.00 trening. Deretter medlemsmøte. 

1. Treningskomiteen orienterer om høstens aktiviteter 

2. Styret orienterer om og spør om meninger OTO inn i fremtiden med løp. 

Starter med lysbilder over store løp som OTO har gjennomført. 

Informere om løp i 2024, Tur-O, Stolpejakt og rekruttering. 

 3. Det blir servert Pissa – Det blir påmelding på FB. Jannicke organiserer FB. 

- Karin orienterer om Klubbadmin og medlemsadministrasjon 

Karin har vært på to kurs. Vi benytter oss i fremtiden av klubbadmin med dertil 

medlemsadministrasjon og kontingentinnkreving. Kan bli noe endring på kontingenter. 

- Litt om jubileet! Møte i komiteen. 

Komiteen er i rute med planlegging. Jubileumsberetning er og blir en utfordring. 

Prøver å få inn stoff. Har henvendt med til en del personer med henblikk å få inn noen 

høydepunkter med bilder. Dette skal ikke være noen masteroppgave. Ønsker korte 

tekster, eller historier med bilder.  

- Jubileumsløp, litt fra Roar 

 Planlegger løp på Nøtterøy syd før festen, litt «moro» løp. 

- Neste års løp (2024) 



Planlegger for 2 vårcup og 1 høstcup. Samtaler med Trollo om mulighet for samarbeid 

på et av cupløpene. 

Blåbærløp på Skrim samtidig med helgesamling. Arena Sportskapellet. 

- Neste års Tur-O og Stolpejakt. 

Tur O har møte. De planlegger for neste sesong. Kartønske har kommet. Stolpejakt 

utgår neste år. Mye arbeid for å få økonomi i balanse. Styret tar Stolpejakt til 

orientering på medlemsmøte før endelig beslutning. Kan økonomi sette opp en liten 

oversikt og inntekter/utgifter? 

- Litt mot fremtiden (-5år), Kart og løp (kostnader)(mannskap) 

    Tema på medlemsmøte til drøfting 

- Materiell, søknad gavemidler, gjennomgang av hva vi trenger.  

    Gløer har fått ønsker og behov og søker sparebankstiftelse om midler. 

  

5. Annet aktuelt 

1.Tur O på Skrim, forespørsel fra Kongsberg om å låne vårt kart. Silje sjekker ut og vi    

tar detter en beslutning. 

2. Kart og re synfaring, ønske om Greveskogen med stier, bygninger, hogst og grønt. 

Ønske om Presterød til instruksjon og trening. 

3. Reklamere for at OTO medlemmer deltar på SG-24, Bø i Telemark. 

4. Felles tur til 5 dagers i Småland – Roar sjekker bo mulighet, kan være utfordrende 

og må bestemmes raskt. 

 

 

 

6. Neste styremøte hos Terje den 7. november 2024. 

Komiteer begynner å se på aktivitet i 2024. Vi må begynne å planlegge aktiviteter og 

dertil budsjett. 

 

Årsmøte tid og sted planlegges. 

 

Terje Rasmussen 

17.09.2023.  

 

 

 

 


